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RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR - 0052/LV/I0
z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 21 października 2010r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) - 15 radnych.

Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCI, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram Sesję
Rady Gminy Gaszowice Nr LV (55), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji uczestniczy 15
radnych.

Ad. 2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad seSJI, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 września 2010 roku.
4. Sprawozdanie z prac Wójta.
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
8. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych do Wójta Gminy

i Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.
9. Budżet jednostek organizacyjnych gminy - wykonanie.
10. Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 2010 roku.
11. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych w 2010 roku.
12. Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2011 rok.
13. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,
b) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XLV/2 1611O z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie: uchwalenia
budżetu gminy na rok 2010,

c) podjęcie uchwały w sprawie: określenia warunków tworzenia, w tym organizacyjnych
oraz trybu finansowania zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gaszowice,

d) podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości w Gminie Gaszowice na
rok 2011, zwolnień w tym podatku oraz zarządzenia jego poboru przez inkasentów,
wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso,

e) podjęcie uchwały sprawie opłaty targowej w gminie Gaszowice oraz zarządzenia jej
poboru przez inkasentów, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za
inkaso,

f) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania psów
oraz zasad ustalania, poboru i terminu płatności opłaty od posiadania psów,
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g) podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek oraz zwolnień z podatku od środków
transportowych na rok 2011,

h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/23411 O Rady Gminy
Gaszowice z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie przyjęcia programu pn. Plan Odnowy
Miejscowości Czernica,

i) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/23511 O Rady Gminy
Gaszowice z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie: przyjęcia programu pn. Plan Odnowy
Miejscowości Gaszowice,

j) podjęcie uchwały w sprawie zmiany "Programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

k) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej położonej w Czernicy przy ul. Dębowej stanowiącej własność Gminy
Gaszowice,

l) podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu)
do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z.o.o. w Rybniku oraz objęcia nowo
powstałych udziałów (grunty pod przepompowniami ścieków) w Szczerbieach
i Piecach,

m) podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gaszowicach oraz szczegółowych warunków jego
funkcjonowania.

14. Bieżące sprawy.
15. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
16. Zamknięcie obrad sesji.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ma ktoś wnosi jakieś uwagi - propozycje zmian
do przedstawionego porządku obrad.
Wójt wniósł, by w punkcie 13 porządku obrad dotyczącym podjęcia uchwał - wycofać ppkt g)
dotyczący podjęcia uchwały w sprawie: wysokości stawek oraz zwolnień z podatku od środków
transportowych na rok 2011. Poinformował, że na dzień dzisiej szy wysokość stawek podatku od
środków transportowych obowiązujących w 2011 roku zostały ogłoszone w obwieszczeniu
Ministra Finansów z dnia 11 października 2010 roku, jednak nie zostały ogłoszone w Monitorze
Polskim.

Nie wniesiono uwag do zaproponowanej zmiany.
Następnie Przewodniczący poddał w/w zmianę pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujący się"

Zmiana porządku obrad została przyjęta jednogłośnie.
W związku z powyższym punkt 13 porządku obrad przedstawia się następująco:
13.Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,
b) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XLV/216/1 O z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie: uchwalenia
budżetu gminy na rok 2010,

c) podjęcie uchwały w sprawie: określenia warunków tworzenia, w tym organizacyjnych
oraz trybu finansowania zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gaszowice,

d) podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości w Gminie Gaszowice na
rok 2011, zwolnień w tym podatku oraz zarządzenia jego poboru przez inkasentów,
wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso,
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e) podjęcie uchwały sprawie opłaty targowej w gminie Gaszowice oraz zarządzenia jej
poboru przez inkasentów, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za
inkaso,

f) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania psów
oraz zasad ustalania, poboru i terminu płatności opłaty od posiadania psów,

g) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/234110 Rady Gminy
Gaszowice z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie przyjęcia programu pn. Plan Odnowy
Miejscowości Czernica,

h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/235110 Rady Gminy
Gaszowice z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie: przyjęcia programu pn. Plan Odnowy
Miejscowości Gaszowice,

i) podjęcie uchwały w sprawie zmiany "Programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

j) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej położonej w Czernicy przy ul. Dębowej stanowiącej własność Gminy
Gaszowice,

k) podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu)
do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z.O.o.w Rybniku oraz objęcia nowo
powstałych udziałów (grunty pod przepompowniami ścieków) w Szczerbieach
i Piecach,

l) podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków
Zespołu Interdyscyplinarnego w Gaszowicach oraz szczegółowych warunków jego
funkcj onowania.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad.3.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Adam Grzelec, Maria Knapik, Halina Rybarz - Adamik,
Gabriela Oślizło, Renata Bienek, Janusz Milion.
Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie interpelacji
z protokołu Nr BR - 0052/LIV1l0 z dnia 30 września 2010 roku.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.

Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

13 ~ głosów "za"
O ~ głosów "przeciw"
2 ~ głosy "wstrzymujące się"

Ad.4.
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy odczytał informację o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
od 01-21.10.2010r.

a) 1.10. uczestniczyłem w posiedzeniu Zgromadzenia Ogólnego Śląskiego Związku Gmin i
Powiatów w Gliwicach, którego tematem było podsumowanie roku 2010
i plany pracy na rok 2011.
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b) 3.10. uczestniczyłem w VIII Zjeździe Najstarszych Chórów i Orkiestr woj. Śląskiego. w
Niedobczycach, na którym otrzymałem jako jedyny samorządowiec medal 100-lecia
Związku Śląskich Kół Śpiewaczych za wieloletnią twórczą współpracę
z amatorskim ruchem muzycznym na Śląsku.

c) 4.10. odbyło się posiedzenie komisji ds. przyznawania nagród z okazji Dnia Edukacji
Narodowej.

d) 5.10. odbyło się posiedzenie Gminnej Rady Sportu.
e) w dniach od 11 do 18 października odbyły się we wszystkich sołectwach zebrania

wiejskie, których tematem były: inwestycje gminne, prezentacja kandydatów
na radnych województwa, powiatu i gminy oraz kandydatów na Wójta.

f) 13.10 uczestniczyłem w uroczystej szkolnej akademii w SP Szczerbieach
z okazji Dnia Edukacji Narodowej.

g) 14.10 odbyła się gminna uroczystość z okazji Dnia Edukacji Narodowej.
h) 15.10 odbyło się spotkanie w Rybniku w sprawie taryf za ścieki i wodę.
i) 19.10 odbyło się spotkanie robocze ze sołtysami.
j) 19.10 odbyły się negocjacje w sprawie stawek za km dla autobusów ZTZ
k) 20.10. uczestniczyłem w akademii wręczenia nagród Kuratora Śląskiego

z okazji Dnia Edukacji Narodowej.
l) 20.10. odbył się w hali widowiskowo-sportowej w Czernicy mecz siatkówki dziewcząt

pomiędzy UKS JEDYNKA RYBNIK a SOKOŁEM II CHORZÓW

Następnie Wójt poinformował, że w/w okresie podpisał:
a) cztery zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2010.
b) zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały dot. określenia warunków tworzenia,

trybu finansowania zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gaszowice.
c) zarządzenie w sprawie powołania przewodniczącego komisji inwentaryzacyjnej.
d) zarządzenie w sprawie zaakceptowania zestawień faktur i rachunków z wykonania zadań

publicznych realizowanych przez organizacje pozarządowe.
e) zarządzenie w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Wójta z prośbą o zamieszczenie
w informatorze gminnym informacji o tym, że osoby powyżej 70 roku życia są zobligowane, do
korzystania z bezpłatnych kart chipowych poruszając się środkami komunikacji miejskiej.
Problem wziął się stąd, że osoby w wyżej wskazanym wieku z racji zwolnienia nie posługują się
wymaganymi kartami.

Zgodnie z ustawą z dnia 19 marca 2009r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz o zmianie
innych ustaw (Dz. U. z 2009r. nr 56, poz. 458), Wójt Gminy w terminie do 31 października
przedstawia Radzie informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni
rok szkolny, z uwzględnieniem wyników sprawdzianów i egzaminów w szkołach tych typów,
których prowadzenie należy do zadań własnych gminy.
W związku powyższym Wójt Gminy odczytał stosowną informację. Rada nie wniosła uwag do
przedstawionej informacji.
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.5.
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w dniu 18.10.2010r. o godz. 1300 w sali Nr 21
Urzędu Gminy Gaszowice.

Tematyką posiedzenia będzie:
1. Informacja na temat realizowanych inwestycji w Gminie Gaszowice na dzień

30.09.2010r.
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2. Analiza stawek podatkowych na 2011 r.
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej.
4. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji przedstawiła również sprawozdanie z prac Komisji obejmujące całą
kadencję 2006-2010.
Do protokołu jak również i sprawozdania nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6.
Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży odbyło
się w dniu 18.10.2010 r. o godz. 800w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice.

Tematyka posiedzenia:
l. Wykroczenia dzieci i młodzieży przeciwko prawu na terenie Gminy.
2. Analiza stawek podatkowych na 2011 rok.
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty ...
4. Materiały na sesję i sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji przedstawiła również sprawozdanie z prac Komisji obejmujące całą
kadencję 2006-2010.
Do protokołu jak również i sprawozdania nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7.
Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów odbyło
się w dniu 19.10.2010 r. o godz. 14.00 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice.

Tematyka posiedzenia:
1. Informacja o stanie budżetu w poszczególnych jednostkach organizacyjnych gmmy

Gaszowice.
2. Informacja na temat przebiegu prowadzonych remontów i inwestycji na terenie Gminy w

roku 2010.
3. Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2011 rok.
4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju.
5. Materiały na sesję, sprawy bieżące

Przewodniczący Komisji przedstawił również sprawozdanie z prac Komisji obejmujące całą
kadencję 2006-2010.
Do protokołu jak również i sprawozdania nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.S.
Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych do Wójta Gminy
i Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice.
Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że w oparciu o art. 24 lit."h" ust. 1 Ustawy o
samorządzie gminy "Radny, wójt, z-ca wójta, sekretarz gminy, skarbnik gminy, kierownik jednostki
organizacyjnej gminy oraz osoby wydające decyzje w imieniu wójta są zobowiązani do złożenia
oświadczenia o swoim stanie mąjątkowym". Ustawa obliguje Przewodniczącego Rady oraz Wójta
Gminy do złożenia informacji do 30 października o analizie złożonych oświadczeń majątkowych.
Przewodniczący Rady przedstawił informację sporządzoną na okoliczność dokonania analizy
oświadczeń majątkowych radnych złożonych najego ręce do dnia 30 kwietnia 2010 roku oraz na
dwa miesiące przed upływem kadencji.
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W zakresie w/w informacji Przewodniczący odczytał następującą korespondencję:
- pismo z Urzędu Skarbowego z Rybnika w sprawie analizy oświadczeń majątkowych

złożonych przez Radnych,
- pismo Wojewody w sprawie analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez Wójta Gminy

oraz Przewodniczącego Rady Gminy.

Następnie poprosił o przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych, które zostały
złożone Wójtowi Gminy.
Sekretarz Gminy odczytała informację o analizie oświadczeń majątkowych złożonych na ręce
Wójta. Poinformowała również, że zgodnie z przepisami po jednym egzemplarzu oświadczeń
majątkowych wraz z kopiami zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym
2009 zostały przekazane do właściwych pod względem zamieszkania osób składających
oświadczenia urzędów skarbowych.

Ad. 9.
Budżet jednostek organizacyjnych gminy - wykonanie.
Przewodniczący Rady poinformował, że z w/w informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych. Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś
uwagi, pytania do informacji w zakresie wykonania budżetu w jednostkach organizacyjnych za
okres od stycznia do końca września 20010 roku.
Do informacji nie wniesiono uwag.

Ad. 10.
Informacja o przebiegu remontów i inwestycji na terenie gminy w 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że z w/w informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych. Dodał, że informację przygotował p.o kierownika
Referatu Gospodarki Publicznej i Inwestycji - Pan Ireneusz Wojtek. Następnie zwrócił się
z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do informacji w tym zakresie.
Do informacji nie wniesiono uwag.

Ad. 11.
Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych w 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że z w/w informacją radni zapoznali się w trakcie
posiedzeń poszczególnych Komisji stałych. Dodał, że informację przygotowała kierownik
Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy - Pani Karina Stępień. Następnie zwrócił się z
pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do informacji w tym zakresie.
Do informacji nie wniesiono uwag.

Ad. 12.
Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2011 rok.
W odniesieniu do stawek podatkowych, Wójt Gminy poinformował, że w przypadku ich
akceptacji na zaproponowanym poziomie wzrost w skali całego budżetu będzie niewielki.

1. Podatek od nieruchomości.

Wszystkie komisje przyjęły zaproponowane przez Wójta Gminy górne stawki podatku od
nieruchomości.
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, iż wysokości stawek podatku od nieruchomości w naszej
gminie w roku 2011 będą na maksymalnym poziomie dopuszczalnym przez Ministra Finansów,
a to porównywalne jest ze stawkami największych miast w Polsce.
Wysokości stawek przedstawiają się następująco:
Od budynków lub ich części:
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a) mieszkalnych - 0,67 zł od 1m2 powierzchni użytkowej,
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz budynków mieszkalnych

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej -21,05 zł od 1m2
powierzchni użytkowej,

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym
materiałem siewnym - 9,82 zł od l m2 powierzchni użytkowej,

d) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń
zdrowotnych - 4,27zł od 1 m2 powierzchni użytkowej,

e) pozostałych (domy letniskowe, garaże wolnostojące, komórki, szopki oraz budynki
gospodarcze) - 7,06 zł od l m2 powierzchni użytkowej.

Od gruntów:
a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,80 zł od 1 m2 powierzchni
użytkowej,

b) pod jeziorami zajętymi na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych - 4,15
zł od lha powierzchni,

c) pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku
publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,41 zł od l m2 powierzchni
użytkowej.

Od budowli:
a) służących odprowadzaniu l oczyszczamu ścieków komunalnych - 0,1% od ich

wartości,

Propozycje w zakresie w/w stawki przedstawiały się następująco:
Propozycja Wójta: 0,1%, natomiast na posiedzeniach komisji, Wójt proponował obniżoną
stawkę w wysokości 0,07% uzasadniając skąd się wzięła taka wartość.

Propozycja Komisji Rewizyjnej:
0,07% - 2 głosy "za",
0, l % - 2 głosy "przeciw"

Propozycja Komisji Oświaty:
0,07% - 4 głosy "za"

Propozycja Komisji Rozwoju:
0,07% - 5 głosów "za",
0,07% - 1 głos "wstrzymujący się"

W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził, że wartość stawki od budowli
służących odprowadzaniu i oczyszczaniu ścieków komunalnych wynosi 0,07%

b) pozostałych - 2% od ich wartości.

2. Opłata targowa
Od osób fizycznych, osób prawnych oraz od jednostek organizacyjnych niemających
osobowości prawnej dokonujących sprzedaży na targowiskach:

a) od punktu sprzedaży w wysokości - 5,00 zł od metra bieżącego powierzchni
zajmowanej nie więcej niż 699,27 zł

b) b) od punktu sprzedaży z samochodów ciężarowych w wysokości - 5,00 zł od metra
bieżącego powierzchni zajmowanej nie więcej niż 699,27 zł

c) od punktu sprzedaży odpustowej w wysokości - 7,00 zł od metra bieżącego powierzchni

hijffiowanej nie więcejniż 699,27 zł 7



3. Opłata od posiadania psa
Propozycje stawki opłaty rocznej od posiadania psa na rok 2010 przedstawiały się następująco:
Propozycja Wójta: 30,00 zł,
Propozycja Komisji Rewizyjnej: 25,00 zł,
Propozycja Komisji Oświaty: 25,00 zł,
Propozycja Komisji Rozwoju: 25,00 zł.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stawkę w wysokości 25,00zł.
Glosowanie:

13 - głosów "za"
2 - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

W związku z powyższym stawka opłaty od posiadania psa w 2011 roku wynosić będzie 25,00zł.

Ad. 13.
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały wraz z poprawkami Wójta, do którego me
wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/265/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010 - stanowi załącznik do protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy Gaszowice
Nr XLV/216110 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na rok
2010,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/266/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy Gaszowice
Nr XLV/216110 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na rok
2010 - stanowi załącznik do protokołu.

c) podjęcie uchwały w sprawie: określenia warunków tworzenia, w tym organizacyjnych oraz
trybu :finansowania zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gaszowice,
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Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/267/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie: określenia warunków tworzenia, w tym organizacyjnych oraz trybu
finansowania zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gaszowice - stanowi załącznik do
protokołu.

d) podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości w Gminie Gaszowice na rok
2011, zwolnień w tym podatku oraz zarządzenia jego poboru przez inkasentów,
wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

12 - głosów "za"
l - głos "przeciw"
2 - głosy "wstrzymujące się"

UCHWALA NR LV/268/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie stawek podatku od nieruchomości w Gminie Gaszowice na rok 2011, zwolnień
w tym podatku oraz zarządzenia jego poboru przez inkasentów, wyznaczenia inkasentów
i określenia wynagrodzenia za inkaso - stanowi załącznik do protokołu.

e) podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej w gnunie Gaszowice oraz zarządzenia jej
poboru przez inkasentów, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/269/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie opIaty targowej w gminie Gaszowice oraz zarządzenia jej poboru przez
inkasentów, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso - stanowi
załącznik do protokołu.

f) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania psów
oraz zasad ustalania, poboru i terminu płatności opłaty od posiadania psów,

prOh{IW uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
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Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

13 - głosów "za"
2 - głosy "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/270/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie określenia wysokości rocznej opłaty od posiadania psów oraz zasad ustalania,
poboru i terminu płatności opłaty od posiadania psów - stanowi załącznik do protokołu.

g) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL VIII/234/1 O Rady Gminy Gaszowice
z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie przyjęcia programu pn. Plan Odnowy Miejscowości
Czernica,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/271110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII1/234/10 Rady Gminy Gaszowic z dnia 25 marca
2010 r. w sprawie przyjęcia programu pn. Plan Odnowy Miejscowości Czernica - stanowi
załącznik do protokołu.

h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL VIII/235/1 O Rady Gminy Gaszowice
z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie: przyjęcia programu pn. Plan Odnowy Miejscowości
Gaszowice,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/272/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały Nr XL VIII/235/10 Rady Gminy Gaszowice z dnia 25 marca
2010 r. w sprawie: przyjęcia programu pn. Plan Odnowy Miejscowości Gaszowice -
stanowi załącznik do protokołu.

i) podjęcie uchwały w sprawie zmiany "Programu budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków na terenie Gminy Gaszowice",

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
SQtarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
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Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

10 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
5 - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/273/1O RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie zmiany "Programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie
Gminy Gaszowice" - stanowi załącznik do protokołu.

j) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
niezabudowanej położonej w Czernicy przy ul. Dębowej stanowiącej własność Gminy
Gaszowice,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/274/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej
położonej w Czernicy przy ul. Dębowej stanowiącej własność Gminy Gaszowice - stanowi
załącznik do protokołu.

k) podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Przedsiębiorstwa
Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z.O.o. w Rybniku oraz objęcia nowo powstałych udziałów
(grunty pod przepompowniami ścieków) w Szczerbieach i Piecach,

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

UCHWAŁA NR LV/275/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Przedsiębiorstwa Wodociągów
i Kanalizacji Sp. Z.O.o. w Rybniku oraz objęcia nowo powstałych udziałów (grunty pod
przepompowniami ścieków) w Szczerbieach i Piecach - stanowi załącznik do protokołu.

l) podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego w Gaszowicach oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.

Projekt w/w uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Sekretarz gminy odczytała projekt uchwały do którego nie wniesiono uwag.hrzewodnicząCY Rady Gminy podda! projekt uchwały pod glosowanie.
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Głosowanie:
15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

UCHWALA NR LV/276/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 21 października 2010 r.
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu
Interdyscyplinarnego w Gaszowicach oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania
- stanowi załącznik do protokołu.

Radny Janusz Milion zabrał głos i poinformował, że w uchwale w sprawie: wniesienia wkładu
niepieniężnego (aportu) do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z.O.o. w Rybniku
oraz objęcia nowo powstałych udziałów (grunty pod przepompowniami ścieków)
w Szczerbieach i Piecach, brakuje paragrafu wskazującego na podmiot wykonujący
przedmiotową uchwałę. W związku z powyższym Radca Prawny wyjaśnił procedurę
postępowania w takiej sytuacji wskazując na konieczność reasumpcji głosowania uchwały.
Stwierdził, iż uchwałę należy uzupełnić o zapis iż wykonanie uchwały powierza się Wójtowi
Gminy.
Sekretarz Gminy poinformowała iż w związku z powyższym uchwała zostanie uzupełniona
o §3 - "Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy". Natomiast brzmienie
dotychczasowego §3 - "Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia" otrzyma kolejny numer
czyli §4.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 14.
Bieżące sprawy.
Przewodniczący Rady poinformował o następujących sprawach:
a) następna sesja odbędzie się 09 listopada 2010r. o godz. 15°° w Ośrodku Kultury w Czernicy,
b) posiedzenia komisji w miesiącu listopadzie odbęd~ się w następujących terminach:

a. Komisja Oświaty: 08.11.2010r. godz. 8° ,
b. Komisja Rewizyjna: 08.11.2010r. godz. 15°°,
c. Komisja Rozwoju: 08.1 1.20 lOr. godz. 12°°.

c) do Urzędu wpłynęło pismo Polskiego Związku Wu Shu w sprawie powołania Kamila
Widawskiego do Reprezentacji Polski na Mistrzostwa Świata juniorów, które odbędą się w
dniach 02-08.12.201 Or.w Singapurze.

Wójt Gminy poinformował, że od przyszłego roku bank PKO przenosi swój punkt na parter
budynku GS-u naprzeciw Urzędu Gminy. W związku z czym punkt zajmowany do tej pory
najprawdopodobniej zostanie wykorzystany na potrzeby Urzędu Gminy.

Ad.IS.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
l. Radny Piotr Górecki zapytał, czy istnieje możliwość utwardzenia części pobocza na drodze
przy kościele w Czernicy (bezpośrednie sąsiedztwo działek).
Wójt poinformował, że w ubiegłym roku w tym miejscu został postawiony znak - "zakaz
zatrzymywania się i postoju". Docelowo na prośbę Proboszcza parafii wyjazd z parkingu ma

.: drogą pożarową. W momencie ulwardzenia w/w drogi stajemy się niekonsekwen:



ponieważ najpierw ustawiamy znak, a następnie utwardzając pobocze zezwalamy na postój
samochodów.

2. Radna Halina Rybarz - Adamik zapytała czy prace w zakresie kanalizacji na ulicy
Wiejskiej w Gaszowicach zostały już w tym roku zakończone i jakie są perspektywy dalszych
robót w tym zakresie.
Wójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy prace zostały wstrzymane ze względu na konieczność
dokonania pewnych uzgodnień w zakresie prowadzonych robót. Jednak wykonawca twierdzi, że
gdy pogoda dopisze prace mogą potrwać aż do zimy. Natomiast w odniesieniu do roku 2011,
Wójt poinformował, że roboty kanalizacyjne powinny być ukończone do końca marca.

3. Radny Mieczysław Szymik zwrócił się do Pani Sekretarz, by przyszłoroczny plan imprez
sporządzać z uwzględnieniem odpustu w sołectwie Szczerbice, który odbędzie się 14.08.

4. Radny Ryszard Jacek zwrócił uwagę na konieczność wyznaczenia innego miejsca
w Czernicy na składowanie kamienia służącego podbudowie dróg. Wskazał, że aktualnie takie
miejsce byłoby na terenie Ośrodka Kultury Zameczek, albo w okolicach parkingu przy ul. Starej.
Wójt Gminy poinformował, że prośba ta zostanie uwzględniona i w miarę możliwości będzie
wskazana inna lokalizacja.

5. Przewodniczący Rady zapytał, jak docelowo będzie wyglądał parking przy ośrodku zdrowia?
Wójt odpowiedział, że pas zieleni składający się z pozostawionych drzew będzie zachowany.
Zostanie wykonany przejazd pomiędzy pawilonem, a ośrodkiem zdrowia, łączący oba parkingi.
Wydatki związane z realizacją całej inwestycji rozkładają się pomiędzy Gminę Gaszowice oraz
Gminną Spółdzielnię "Samopomoc Chłopska" z Jejkowic.

Ad. 16.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała
Wioleta Żuchowicz
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